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ی خود در جـــام حذفی در ورزشـــگاه آزادی  پرســـپولیس امـــروز در اولیـــن بـــاز
بـــه مصـــاف تیـــم نفت و گاز گچســـاران خواهد رفت. تیمی کـــه هدایت آن را 
پیروز قربانی برعهده دارد و در حال حاضر با 32 امتیاز در رده ششم جدول 
یادی که با دو تیم بالای  رقابت های لیگ آزادگان قرار دارد. این تیم با فاصله ز
( شـــانس کمی  جدول لیگ یک دارد )چادرملو 48 امتیاز و خیبر 46 امتیاز
گردان  برای صعود به لیگ برتر دارد اما با  انگیزه و آمادگی خوبی به مصاف شا
گردان قربانی از جمله تیم های همیشه غیرمنتظره  اوســـمار خواهد آمد. شـــا
ی ها عالی ظاهر می شوند  لیگ یک هستند از این جهت که در برخی باز
و در یکسری از مسابقات هم با افت عجیبی مواجه هستند. به طور مثال 
ی و دو باخت  ی قبل خود در لیگ یک دو برد، دو مساو نفتی ها در شش باز
داشتند و از این لحاظ تیم چندان با ثباتی به حساب نمی آیند. اما چنانچه 
میهمان پرسپولیس امشب در فرم خوبش باشد قطعا سرخپوشان شب سختی 
را پیش رو خواهند داشت؛ هرچند برعکس این اتفاق هم می تواند رخ دهد. 

 گولسیانی تنها غایب سرخپوشان
پرسپولیس برای بازی امروز به طور قطع گولسیانی را در اختیار نخواهد داشت. 
از این جهت که مصدومیت او کشیدگی است و فعلا باید از تمرینات سخت 
دوری کند. با شرایطی که او دارد احتمال اینکه در مقابل فولاد هم بازی نکند زیاد 
است از این جهت که کوچک ترین فشار می تواند باعث تشدید مصدومیتش 
شود. همان طور که قبلا هم اشاره داشتیم گولسیانی احتمالا از حالا به فکر آماده 
شدن برای دربی 103 خواهد بود. در غیاب گولسیانی پنالتی زن سرخپوشان 
طبیعتا مهدی ترابی خواهد بود. البته اگر محمدحسین کنعانی زادگان 

به مانند دیدار با ذوب آهن به یکباره هوس پنالتی زدن نکند. 

 عبدالکریم آماده دربی خواهد شد
کـه پرسـپولیس در نقـل و انتقـالات  کیفیتـی  یکنـان با یکـی از باز

یکنـی کـه  یـم حسـن بـود. باز زمسـتانی بـه لیسـت تیمـش اضافـه کـرد، عبدالکر
ی بـا ذوب آهـن بـرای دقایقـی بـه میـدان آمـد امـا نشـان داد هنـوز در فـرم  در بـاز
یکـن یکـی از مربیـان پرسـپولیس اعتقـاد  ایـده آل خـود نیسـت. درمـورد ایـن باز
داشـت کـه او به خاطـر اینکـه مدتـی را بـه میـدان نرفتـه از شـرایط مسـابقه بـه 
دور اسـت و در کورس هـا کمـی جـا می مانـد از ایـن لحـاظ بایـد بیشـتر تمریـن 
ی کنـد تـا بـه شـرایط ایده آلـش برگـردد. بـا توجـه بـه اینکـه علـی نعمتـی  و بـاز
ی بـا ذوب آهـن داشـت در شـرایط  بـه دلیـل مصدومیـت شـدیدی کـه در بـاز
یـم اسـت کـه در ترکیـب  ایـده آل نیسـت، امـروز بهتریـن فرصـت بـرای عبدالکر
ی بـا فـولاد آمـاده شـود. مهم تـر از آن پرسـپولیس دربـی را  قـرار گرفتـه و بـرای بـاز
ی کـردن بیشـتر اسـت کـه  یـم فقـط بـا بـاز هـم پیـش رو دارد و قاعدتـا عبدالکر
گفتـه نمانـد کـه اوسـمار از عملکـرد نعمتـی  بـه شـرایط ایـده آل برمی گـردد. نا
ی امـروز به عنـوان  هـم رضایـت کامـل دارد و چـه بسـا تصمیـم بگیـرد او در بـاز
مدافـع میانـی بـه جـای گولسـیانی مصـدوم بـه میـدان بـرود. پرسـپولیس در این 
ی های آخر نیم فصل اول  پسـت فرشـاد فرجی را هم در اختیار دارد که در باز

عملکـرد خوبـی در ترکیـب ثابـت تیمـش داشـت. 

 بیرو از بازی کردن رفیعی استقبال می کند
ی تیمش با ذوب آهن برای اینکه به امیررضا  ســـرمربی پرســـپولیس قبل از باز
گر در اصفهان عملکرد خوبی در ترکیب  ی گفته بود ا رفیعی روحیه دهد به و
ی با نفت و گاز گچساران هم به میدان خواهد  سرخپوشان داشته باشد در باز
رفـــت. در همین راســـتا شـــانس ایـــن دروازه بان جوان برای حضـــور در ترکیب 
ی امروز کم نیســـت. اتفاقی کـــه علیرضا بیرانوند هم  ثابـــت پرســـپولیس در باز
یادی  از آن اســـتقبال می کنـــد، از ایـــن جهت که او به رقبـــای جوانش کمک ز
می کند تا پیشـــرفت داشـــته باشـــند و در مورد رفیعی هم این کار را انجام داده 
ی با ذوب آهن نیز ضمن  و می دهد. دروازه بان ملی پوش پرسپولیس بعد از باز
اینکه با یک استوری از رفیعی حمایت کرد در تمرینات نیز به او بابت عملکرد 
قابل قبولش در اصفهان خسته نباشید گفت و خواست به همین روال ادامه 
گفته نماند بیرانوند چه ابتدای فصل و چه نیم فصل از جمله مخالفان  دهد. نا
اضافه شدن دروازه بانی به لیست تیمش بود و اعتقاد داشت گلر های جوان 

تیمش آینده خوبی در انتظارشان است. 

 صحبت های ناامید کننده درویش
ی پرسپولیس با ذوب آهن در اصفهان  وحید امیری و مهدی ترابی بعد از باز
یان خود در مصاحبه ای از وضعیت مالی بد تیم شـان  به نمایندگی از همباز
یش خواستند که با حضور در محل تمرین  انتقاد کردند و محترمانه از رضا درو
یکنان حداقل گوش دهد. اتفاقی که درنهایت روز شـنبه رخ  به مشـکلات باز
یش با حضور در رختکن ورزشگاه شهید کاظمی صحبت هایی را  داد و درو
یـش  بـا سرخپوشـان داشـت. در ایـن مـورد باخبـر شـدیم کـه صحبت هـای درو
یکنان پرسپولیس ایجاد کرده است. از این جهت  موج ناامیدی را در بین باز
یـاد باشـگاهش صحبـت کـرده و مدعی شـده  یـش از مشـکلات مالـی ز کـه درو
کـه به سـختی توانسـته شـرایط را بـرای پرداخـت پنـج درصـد دیگـر از قـرارداد 
اعضـای تیـم را فراهـم کنـد و از آنهـا خواسـته بابـت ایـن مسـاله خـدا را شـکر 
یکنـان خـوش  یـش اصـلا بـه مـذاق باز کننـد. ایـن شـکل صحبـت کـردن درو
نیامـده تـا حـدی کـه آنهـا گلایـه کرده انـد کـه چـرا بایـد بـا منـت حـق و حقـوق 
یکنـان پرسـپولیس  یافـت کننـد. مسـاله دیگـری کـه باز عقب افتـاده خـود را در
گـر قـرار باشـد باشـگاه  یـش گفته انـد ایـن بـوده کـه ا در جلسـه روز شـنبه بـه درو
هـر یکـی دو مـاه یـک بـار پنـج درصـد قرارداد هـا را پرداخـت کنـد آنهـا تـا پایـان 
یافت خواهند کرد و این در شـرایطی  فصل نهایتا 60 درصد قراردادشـان را در
اسـت کـه هنـوز 50 درصـد پاداش هـای دو قهرمانـی فصـل پیـش خـود را هـم 
گرچـه قـرار شـده باشـگاه پرسـپولیس امـروز صبـح  نگرفته انـد. در هـر صـورت ا
یافتـی آنهـا را بـه  پنـج درصـد از قـرارداد اعضـای تیمـش را پرداخـت کنـد و در
یکنان اصلا از این شـکل پرداختی رضایت ندارند و  40 درصد برسـاند اما باز
فقط به خاطر هواداران و شـرایط حسـاس تیم شـان )رقابت نزدیک با مدعیان 
در کـورس قهرمانـی( اعتصـاب نمی کننـد. در تمریـن روز گذشـته پرسـپولیس 
یـش( سرخپوشـان همچنـان درمـورد وضعیـت مالـی بـد  )فـردای جلسـه بـا درو
باشگاه شـان صحبت کرده و سـخت نگران مطالبات خود از باشـگاه بودند. 
هرچنـد در ایـن مـورد وحیـد امیـری و دیگـر کاپیتان هـای تیـم سـعی کـرده و 
یـان خـود را بـه آینـده امیـدوار  می کننـد کـه جـو تیم شـان را آرام کـرده و همباز
یـادی از مدیریـت باشـگاه خـود دارند و  گرچـه خـود آنهـا نیـز گلایه هـای ز کننـد ا
یادی دارد پس چرا  گر باشگاه شـان مشـکلات مالی ز اعتقادشـان این اسـت ا

آقایـان نمی رونـد تـا یـک مدیـر جدیـد آمـده و درآمدزایـی کنـد. 

شوک درویش به سرخپوشان: شرایط مالی باشگاه خوب نیست، به 5 درصد قانع باشید!

عبدالکریمآمادهدربیمیشود
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

حساسیت استقلالی ها روی چند گزینه داوری دربی

VAR سوءتفاهم ها را برطرف می کند؟

دیـدار تیم هـای اسـتقلال و پرسـپولیس از هفتـه بیسـتم رقابت هـای لیـگ برتـر درحالـی قـرار اسـت 23 اسـفند 1402 برگـزار شـود کـه زمزمه هـای 
انتخـاب داور ایـن مسـابقه همچنـان داغ اسـت. بـر همیـن اسـاس اولیـن بـار طـی هفته هـای گذشـته بـه نقـل از یـک عضـو کمیتـه داوران 
فدراسـیون فوتبـال خبـر از انتخـاب یـک داور خارجـی بـرای ایـن مسـابقه دادیـم. ایـن در صورتـی اسـت کـه برخـی مخالفت هـا و حساسـیت ها 
ی بـه وجـود آمـده تـا جایـی کـه بـه نظـر می رسـد کمیتـه داوران شـاید نسـبت بـه انتخـاب داور خارجـی  بعـد از انتشـار ایـن خبـر در جامعـه داور
کرمـی یـا عرب براقـی به عنـوان داور احتمالـی  ینه هایـی ماننـد ا گز کـرده باشـد.  بااین حـال طـی روزهـای اخیـر درحالـی از  عقب نشـینی 
بـی 103 نـام بـرده می شـود کـه هنـوز مشـخص نیسـت ایـن دیـدار مثـل دیـدار رفـت بـا VAR برگـزار می شـود یـا اینکـه ماننـد دیـدار حسـاس  در
ینه هـای محـدودی  یدئویـی انجـام خواهـد شـد.  نکتـه قابل توجـه اینکـه درصـورت بـودن VAR گز ن کمـک داور و اسـتقلال و سـپاهان بـدو
ینه هـا حضـور دارنـد و همیـن موضـوع باعـث شـده  کرمـی و عرب براقـی نیـز در بیـن ایـن گز بـی وجـود خواهـد داشـت کـه ا بـرای قضـاوت در در
ی آبی هـا خبـر  ی نسـبت بـه انتخـاب ایـن دو چهـره بلنـد شـود. ایـن درحالـی اسـت کـه از اردو زمزمـه اعتـراض اسـتقلالی ها در فضـای مجـاز
ی بـرای قضـاوت در  ی را بگیـرد و در ایـن صـورت انتخـاب هـر داور می رسـد آنهـا معتقدنـد وجـود VAR می توانـد جلـوی اشـتباهات داور

بـی می توانـد سـوءتفاهم های احتمالـی را برطـرف کنـد.  در

 با وجود وعده وزیر ورزش، مدیران تامین اجتماعی با پذیرش مسئولیت پرسپولیس مخالفت کردند
سرنوشت دو تیم در این ماجرا به هم گره خورده است

تامین اجتماعی سرخابی ها را حذف کرد؟
ی دو باشگاه پرطرفدار پایتخت دوباره وارد مراحل پیچیده ای شده و با ادامه این روند این نگرانی بسیار جدی وجود دارد که دو  گذار داستان وا
باشگاه مانند دوسال قبل نتوانند مجوز حرفه ای برای حضور در تورنمنت های آسیایی را کسب کنند. یکی از اصلی ترین نگرانی ها درباره این دو 
باشگاه در راه کسب مجوز حرفه ای موضوع مالکیت مشترک است که در روزهای اخیر بارها نسبت به آن هشدار داده شده است. اما عجیب 
 AFC ی مدارک اینکه درحالی که وزارت ورزش مدت ها زمان داشت تا این مساله را حل کند باز هم این ماجرا را به روزهای پایانی مهلت بارگذار
موکول کرده و حالا در این فرصت کم با بحران روبه رو شده است. درحالی که وزیر ورزش به تازگی قول حل این مشکل را داده و اعلام کرده بود 
ماجرای مالکیت مشترک دو باشگاه به زودی تعیین تکلیف می شود حالا خبر می رسد سازمان تامین اجتماعی که قرار بود باشگاه پرسپولیس 
گذار شود با این موضوع مخالفت کرده و این یعنی بن بست تازه. مدیران این سازمان ظاهرا تمایلی به در اختیار  به یکی از هلدینگ های آن وا
داشـــتن مالکیت قرمزها ندارند و در چنین اوضاعی وزارت ورزش مجبور اســـت به ســـرعت به دنبال جایگزینی برای این ســـازمان باشـــد که در 
ی بسیار سخت خواهد بود. اوضاع برای سرخابی ها  این مدت کم باقی مانده و درحالی که به زودی تعطیلات عید نوروز آغاز خواهد شد، کار
گر مســـئولان ورزش و دولت  در مدت باقی مانده تا ضرب الاجل ارســـال مدارک برای کنفدراســـیون فوتبال آســـیا روزبه روز بحرانی تر می شـــود و ا
ی آنها نکنند دوباره فاجعه ای رقم می خورد که مانند یک سونامی فوتبال ما را تحت الشعاع قرار خواهد داد.  گذار هرچه زودتر فکری به حال وا

برخلاف تصورات اوضاع برای عبدالله ویسی و صنعت نفت در فصل جاری خوب 
پیش نرفت. در حالی که این مربی در هفته های پایانی فصل قبل آبادانی ها را از 
سقوط نجات داد و در لیگ برتر حفظ کرد اما شروع لیگ جدید و همکاری این 
دو خوش یمن نبود و هنوز به نیم فصل نرسیده عبدالله ویسی استعفا داد. با این 
حال شرایط برای مدیران صنعت نفت به شکلی نبود تا بتوانند به این سرعت 
مربی تازه ای را جایگزین ویسی کنند. از این رو با وجود اینکه دو طرف خواهان 
جدایی بودند از سرمربی خود خواستند تا پایان نیم فصل اول در کنار تیم مانده 

و پس از آن صنعت نفت را ترک کند. 
عبدالله ویسی با عملکرد ضعیف دو پیروزی، پنج مساوی و هشت شکست با 
11 امتیاز در جایگاه پانزدهم جدول رده بندی کار خود را پایان داد. با جدایی این 
مربی از صنعت نفت اما شرایط خوب پیش نرفت و آنها برای رسیدن به سرمربی 

جدید زمستان سختی را پشت سر گذاشتند. 

 هیچ مربی ای صنعت نفت را نپذیرفت
مدیران صنعت نفت که از میانه های نیم فصل اول می دانســـتند قرار اســـت در 
تعطیلات زمستانی عبدالله ویسی تیم شان را ترک کند مذاکراتی را به شکل پنهانی 
و پشت پرده با گزینه های مورد نظر خود آغاز کرده و به نتایجی رسیده بودند. به 
این ترتیب وقت را تلف نکرده و به سرعت شفر را جایگزین عبدالله ویسی کردند، 
اما یکی از مصاحبه های این مربی باعث شد تا مجوز فعالیت او برای حضور در 
لیگ برتر صادر نشود و تلاش مدیران و عوامل این باشگاه برای کسب مجوز این 

مربی نزدیک به یک ماه طول کشید اما بی نتیجه ماند. 
در این فاصله صنعت نفتی ها به شکل موازی با چند مربی دیگر از جمله محرم 
نویدکیا، حسین فرکی، محمود فکری و مهدی رحمتی مذاکراتی را انجام دادند . 
هواداران به محض اینکه متوجه شدند این گزینه ها با باشگاه صنعت نفت مذاکره 
کرده اند مخالفت خود را اعلام کرده و به این ترتیب حضور آنها در تیم صنعت 
نفت منتفی شد. مذاکرات اما با نویدکیا شکل جدی تری به خود گرفت تا جایی 
که صنعت نفتی ها به همکاری با این مربی امیدوار شده و مذاکرات دیگر خود 
را لغو کردند. در نهایت اما بودجه مورد نظر این مربی تامین نشـــد و او نیز راهی 
مس رفسنجان شد. در ادامه فراز کمالوند روی کار آمد. به نظر می رسید صنعت 
نفتی ها از روی استیصال مجبور به مذاکره با این مربی شدند. آنها که به شدت 
از سوی هواداران تحت فشار بودند باید هرچه سریع تر یک مربی را برای تیم شان 
انتخاب می کردند. کمالوند تلاش کرد در این مدت هواداران صنعت نفت را با 

خود همراه کند اما در اولین روز اردوی کیش به شکل عجیبی تیم را رها کرد؛ چنین 
رفتاری پیش تر نیز از سوی کمالوند دیده شده بود. او از یک سو به دلیل مشکلات 
مالـــی، صنعـــت نفت را ترک کرد و از ســـوی دیگر مخالفـــت هواداران با عملکرد 
خود در تمرینات را مشاهده و در نتیجه تصمیم گرفت در این جمع باقی نماند. 
پس از کمالوند نوبت به ساکت الهامی رسید. او نیز توافق خود را با صنعت نفتی ها 
قطعی کرده بود اما در تماس با یکی دو تن از بازیکنان این تیم وقتی متوجه شد 
پولی در باشـــگاه موجود نیســـت ترجیح داد ریســـک نکند و با وجود اینکه توافق 
کـــرده بـــود از مدیران صنعت نفـــت، عذرخواهی کرده، به آبادان نیامد. در چنین 

شرایطی صنعت نفتی ها که روزگار سختی را در یکی دو ماه اخیر سپری کرده 
بودند تصمیم گرفتند سهراب بختیاری زاده را انتخاب کنند. این مربی چیزی 
کمتر از گزینه های مورد مذاکره صنعت نفت نداشت و به عنوان گزینه بومی 

هدایت این تیم را بر عهده گرفت. علی قنواتی، مدیر تیم صنعت نفت 
در این مورد به »فرهیختگان« گفت: »نیم فصل سختی را پشت 

سر گذاشتیم. آنقدر مربی عوض کردیم و آنقدر آمدند و رفتند 
که واقعا شرایط برای ما کابوس وار پیش می رفت. با محرم 

نوید کیا از همان هفته دوازدهم که عبدالله ویسی استعفا 
داده بود مذاکره کردیم و قرار بود او به تیم ما بیاید؛ آنقدر 
از ایـــن مربـــی مطمئن بودیم که با دیگر گزینه ها مذاکره 

هم نکردیم اما شـــرایط آن طور که او می خواست نبود. در 
نتیجه چون احساس کرد نمی تواند بازیکنان مورد نظر خود 

را جذب کند به تیمی رفت که بیشتر به نفعش باشد. برای کمالوند 
هرآنچه خواسته بود فراهم کردیم اما مردم خیلی کار او را با توجه به 

آنچه در تمرینات دیده بودند نپسندیدند. متاسفانه به محض اینکه به اردوی 
کیش رسیدیم تیم را تنها گذاشت و رفت.«

 سهراب با حاشیه آمد
انتخاب سهراب بختیاری زاده به عنوان یک سرمربی بومی حواشی خاص خود 
را داشت از دعوا و درگیری با برخی هواداران و لیدرهای تیم صنعت نفت گرفته 
تا قمه کشی و حمله به این مربی باعث شد تا حواشی زیادی پیرامون این انتخاب 
به وجود بیاید. با این حال به نظر می رسد مدیران باشگاه صنعت نفت از 
انتخاب خود راضی هستند. آنها به بختیاری زاده اختیار تام داده و 
تـــا ایـــن لحظه هم بازیکنان مورد نظـــرش را به خدمت گرفته اند و در 
درگیری های پیش آمـــده هم از او حمایت 

کرده اند. 
مدیـــر تیم صنعت نفت در مورد انتخاب 
این مربی به ما گفت: »سهراب بختیاری زاده 
انتخاب خوبی است. او هم مدیریت خوبی 
دارد و هـــم عملکـــردش در تمرینات قابل قبول 
است. تحول تاکتیکی خوبی در تیم ایجاد کرده؛ بازی ما با 
استقلال تهران و حتی روبه روی فولاد و پیکان گویای پیشرفت 
تیم است. تیم هجومی کار می کند، از این انتخاب راضی 
هســـتیم، چرا که این انتخاب می تواند یک مربی خوب را 
به لیگ برتر معرفی کند. به دلیل دیسیپلین کاری خاصی 
کـــه دارد هر کســـی را در تیم نمی پذیـــرد و اجازه نمی دهد 

اطـــراف تیم از برخی افراد پر شـــود. در ابتـــدای حضورش اعتراض هایی رخ داد و 
اختلاف نظرهایی به وجود آمد که ختم به خیر شد. از این رو تمرینات را زیر نظر 
گرفتیم و تلاش می کنیم امنیت برقرار باشد. ما هواداران خوبی داریم که دوست 
دارند در سرنوشـــت تیم ســـهیم باشـــند. اگر این تیم هوادار نداشت و برای کسی 
مهم نبود، حاشیه هم اطراف تیم به وجود نمی آمد اما ما هواداران خوبی داریم که 

تیم برایشان مهم است.«

 آمار بدون برد سهراب
بعد از حواشی زیادی که پیرامون انتخاب سرمربی تیم صنعت نفت به وجود آمد در 
نهایت آنها سهراب بختیاری را برگزیدند. این مربی تاکنون به لحاظ آماری عملکرد 
خوبی از خود به جا نگذاشته. او در سه مسابقه لیگ و یک مسابقه جام حذفی 
موفق به کسب پیروزی نشده است. آنها در بازی حذفی مقابل استقلال ملاثانی 
در ضربات پنالتی مغلوب شدند  و در لیگ برتر نیز از سه مسابقه مقابل استقلال، 
فولاد و پیکان فقط یک امتیاز به دست آوردند. مدیران صنعت نفت در حالی از 
عملکرد بختیاری زاده ابراز رضایت می کنند که این تیم همراه عبدالله ویسی در 
سه بازی ابتدایی نیم فصل اول 4 امتیاز به دست آورده بود و آمار بهتری داشت. 
قنواتی در این مورد به »فرهیختگان« گفت: »ما در نیم فصل اول 3 بر صفر از استقلال 
باختیم اما در بازی ای که در تهران چند هفته قبل برگزار کردیم با یک گل باختیم 
و بازی خوبی ارائه دادیم. شـــاید این شکســـت باعث شود عملکرد تیم به چشم 
نیاید ولی برای ما پیشرفت به حساب می آید. از طرفی در بازی فولاد و پیکان با 
وجود اینکه نتیجه راضی کننده نبود اما بازی خوبی انجام دادیم و مستحق برد 
بودیم. در بازی با فولاد ۹0 دقیقه حمله کردیم و آنها فقط دو گل زدند. در مساوی 
بـــا پیـــکان هم بازیکنان خـــوب کار کردند اما از کمـــک داور دوم راضی نبودیم. از 
نظر ما اشتباهاتی داشت. اگر همین طور ادامه دهیم، فکر می کنم در نهایت در 
جایگاه هشتم تا دهم جدول قرار بگیریم. ما اصلا به سقوط فکر نمی کنیم، چرا که 

رشد تیم را به چشم می بینیم.«

 مثل همیشه؛ پول نیست
مشکلات و بحران های مالی اجازه نمی دهد تیم صنعت نفت جان بگیرد. این 
تیم هر ساله با مشکلات مالی دست و پنجه نرم کرده و به دلیل همین مشکلات 
مالی در انتهای جدول برای بقا تقلا می کند. صنعت نفت امسال شرایطی بدتر 
از همیشـــه دارد و از همـــان هفته های ابتدایی خـــود را به عنوان یکی از مدعیان 
سقوط مطرح کرده است. با این حال آنها تاکنون بخشی از مطالبات بازیکنان را 
پرداخت کرده و پنجره بسته نقل و انتقالات خود را نیز باز کرده اند. با این حال در 
ادامه لیگ هیچ پولی در بساط ندارند. اگر کمک های گاه و بیگاه منطقه آزاد الوند 

و وزارت نفت نباشند برای ادامه لیگ نیز با مشکلات عدیده روبه رو می شوند. 

نیم فصل سخت زمستانی تیم آبادانی را در شرایط پیچیده ای قرار داده است

صنعتنفت؛بیپول،ناکاموپرازحاشیه


